

**PANGARUH LITERASI ÉKONOMI KANA
KAMAMPUH PIKIR KRITIS MURID
PENDIDIKAN EKONOMI FKIP UNIVERSITAS PASUNDAN**

Ku:

**Dila Ramadhan
155020042**

RINGKESAN

Ieu panalungtikan miboga tujuan pikeun mikanyaho kaparigelan literasi ékonomi, déskripsi kaparigelan mikir kritis jeung sabaraha pangaruh literasi ékonomi ka mahasiswa Pendidikan Ékonomi FKIP UNPAS. Ieu panalungtikan ngagunakeun pamarekan kuantitatif jeung métode survéy. Subjek dina ieu panalungtikan ngagunakeun sampel 66 siswa Pendidikan Ekonomi FKIP UNPAS angkatan 2019, 2020, jeung 2021. Téhnik ngumpulkeun data dina wangun wawancara, angkét, jeung studi pustaka. Analisis data anu digunakeun nya éta analisis déskriptif ngaliwatan itungan skor rata-rata kalayan bantuan program *IBM SPSS Statistics Version 25*. Hasil panalungtikan némbongkeun: (i) literasi ékonomi mahasiswa Pendidikan Ekonomi FKIP UNPAS aya dina katégori luhur kalawan rata-rata peunteun 3,94, (ii) kamampuh mikir kritis mahasiswa Pendidikan Ekonomi FKIP UNPAS bisa digolongkeun luhur kalawan rata-rata peunteun 3,89, (iii) Dumasar kana hasil itungan régrési liniér basajan, kapanggih yén t itung = 3,257 kalayan nilai signifikan $0,002 < 0,05$, hartina aya pangaruh literasi ékonomi kana kamampuh mikir kritis. Sedengkeun dumasar kana hasil itungan koefisien determinasi, dipikanyaho yén pangaruh literasi ékonomi kana kamampuh mikir kritis siswa nyaéta 14,2%, anu kaasup kana katégori handap pisan. Ku kituna bisa dicindekkeun yén hipotésis dina ieu panalungtikan nya éta H_a ditarima jeung H_0 ditolak. Minangka ahir panalungtikan, panalungtik ngasongkeun ka pihak-pihak nu aya patalina, nya éta: (1) pikeun mahasiswa, ngajéntrékeun literasi ékonomi sangkan bisa ngaronjatkeun kamampuh mikir kritis, (2) pikeun dosén, leuwih inténsif dina ngadalikeun jeung ngabimbing. siswa sangkan leuwih fokus dina diajar (3), pikeun program studi, nyoba ngarajong fasilitas anu bisa mantuan dina ngaronjatkeun literasi ékonomi jeung kamampuh mikir kritis siswa, (4) pikeun fakultas, méré nasehat ngeunaan pentingna literasi ékonomi pikeun sakabéh studi. program, jeung mekarkeun kaparigelan mikir kritis sangkan siswa bisa leuwih nyata dina mekarna, (5) pikeun panalungtik ka hareup, pikeun nimbang-nimbang variasi sampel anu bakal ditalungtik jeung variabel-variabel séjénna anu henteu ditalungtik dina ieu panalungtikan.

Kecap Konci: Literasi Ékonomi, Kamampuh Mikir Kritis